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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:682 Antalet poliser som krävs för att bekämpa kriminaliteten

Gängkriminaliteten i Sverige visar inga tecken på att avta. Samtidigt slutar allt 
fler poliser i förtid. Utvecklingen är allvarlig, och det är uppenbart att det 
behövs fler poliser om vi ska kunna lösa problemet med den ökande 
gängbrottsligheten.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Hur många fler poliser anser ministern behövs för att kunna bekämpa den 
ökande gängkriminaliteten i landet?

………………………………………

Mikael Cederbratt (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-30
Besvaras senast
2018-02-07 kl. 12.00


